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          JUDEȚUL HUNEDOARA 

CONSILIUL LOCAL AL ORAȘULUI  

                    GEOAGIU 

 

PROCES – VERBAL 

Încheiat azi  26.06.2025, ora 11,00,  în ședința ordinara  

  a Consiliului Local al orașului Geoagiukkjnjhuk 

 

 

Convocarea Consiliului Local Geoagiu în ședință ordinara s-a făcut prin Dispoziția primarului nr.  
307 din 19.06.2025, cu respectarea dispozițiilor legale.    

La ședință sunt prezenți 14 consilieri locali din cei  15 consilieri locali în funcție, lipsind motivat 

domnul consilier Paștiu Alexandru. 

În conformitate cu art. 137, alin (1) din OUG nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, ședința 

este legal constituită. 

Domnul Baba Ioan - Marcel,  preşedintele de ședință ales prin Hotărârea nr. 36/27.03.2025, preia 

conducerea lucrărilor ședinței și informează că la ședință participă de drep: domnul Ovidiu Vlad – 

primarul orasului Geoagiu si  doamna Cimpoeșu Maria-Ileana secretarul general al orasului Geoagiu, iar 

in calitate de invitati sunt prezenti sefii compartimentelor din aparatul de specialitate al primarului 

orasului Geoagiu, respectiv: Igna Angela și Susan Marius, pentru Serviciul Arhitect Șef este prezent 

domnul Morar Alexandru și pentru Compartimentul Contabilitate participă doamna Ciun Carmen. 

De asemenea, sunt prezenți cei 4 delegați sătești din satele care nu au reprezentare prin consilieri 

locali: sat Cigmău – Filip Nicolae, sat Renghet – Dominte Ioan, sat Homorod -  Borza Nicolae, sat 

Mermezeu – Văleni – Popa Marcel. 

Din partea dlui primar se prezinta urmatorul proiect al ordinii de zi: 

1. Adoptarea procesului - verbal al ședinței ordinare a CL Geoagiu din data de  17.06.2025. 

2. Proiect de hotărâre privind  alegerea președintelui de ședință pentru perioada iulie  - 

septembrie 2025. 

Iniţiator: primarul oraşului Geoagiu 

3. Proiect de hotărâre privind  rectificarea  bugetului  local al orasului  Geoagiu  pe  anul 

2025. 

Iniţiator: primarul oraşului Geoagiu 

4. Proiect de hotărâre privind  aprobarea Programului de achiziţii publice, actualizat,  al 

proiectului „Revitalizarea zonei centrale a orașului Geoagiu, județul Hunedoara”, cod SMIS: 333279. 

Iniţiator: primarul oraşului Geoagiu 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea dezlipirii imobilului teren situat în intravilanul 

oraşului Geoagiu, sat Geoagiu Băi, jud. Hunedoara,  înscris în CF 60039 Geoagiu, în două loturi 

Iniţiator: primarul oraşului Geoagiu 

6. Proiect de hotărâre privind alocarea fondurilor necesare pentru organizarea evenimentului 

cultural ”Germisara: Zei și Ape”  

 Iniţiator: primarul oraşului Geoagiu 

7. Proiect de hotărâre privind  solicitarea trecerii bunului imobil „Conductă de aducțiune și 

conductă de branșament în Orașul Geoagiu”, din domeniul public al Județului Hunedoara în domeniul 

public al orașului Geoagiu. 

Iniţiator: primarul oraşului Geoagiu 

8. Proiect de hotărâre pentru modificarea HCL Geoagiu nr. 61 / 2006 privind  aprobarea  

Metodologiei de aplicare a H.G.R. nr. 333/2003, a Legii nr. 650/2002 pentru aprobarea O.G. nr. 99/2000 

privind comercializarea produselor şi serviciilor de piaţă 

Iniţiator: primarul oraşului Geoagiu 
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9. Proiect de hotărâre privind aprobare PLAN URBANISTIC ZONAL pentru 

“RECONFORMARE ZONĂ PENTRU CONSTRUIRE HOTEL ŞI FUNCȚIUNI 

COMPLEMENTARE: BAZA DE TRATAMENT, SPA, RESTAURANT ȘI PARCAJE”, în localitatea 

Geoagiu-Băi, str. Germisara, nr. 1D,  jud. Hunedoara, beneficiar: SC DIANA TURISM SRL CUI 

170498807. 

Iniţiator: primarul oraşului Geoagiu 

 

10. Proiect de hotărâre privind aprobarea  reorganizării aparatului de specialitate al 

primarului orașului Geoagiu și al instituțiilor și serviciilor  publice din subordinea Consiliului Local 

Geoagiu. 

Iniţiator: primarul oraşului Geoagiu 

11.  Diverse.   

 

Ca probleme urgente inscrise pe ordinea de zi sunt urmatoarele proiecte: 

 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea Devizului general și a principalilor indicatori tehnico-

economici, actualizați pentru proiectul „Alimentare cu apa, sat Homorod, Oras Geoagiu, 

Judetul Hunedoara” 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea devizului general actualizat și a principalilor indicatori 

tehnico-economici, actualizați pentru proiectul „Rețea de canalizare, sat Homorod, Oras 

Geoagiu, Judetul Hunedoara” 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea devizului general actualizat și a principalilor indicatori 

tehnico-economici, actualizați pentru proiectul ”Extinderea reţelei de canalizare pe strada 

Feredeului (cătun Poenari), oraş Geoagiu, judeţul Hunedoara” 

4. Proiect de hotărâre privind  mandatarea reprezentantului orașului Geoagiu pentru a vota în 

Adunarea Generala a  Asociaților la Asociaţia Proprietarilor de Pajişti şi a Crescătorilor de 

Ovine Geoagiu 

 

 

Se supune la vot ordinea de zi prezentata, fiind  aprobată in unanimitate de voturi. 

1. La punctul unu al ordinii de zi se prezintă potrivit art. 138 alin. (15) din din  OUG nr. 

57/2019 privind Codul Administrativ, procesul - verbal al ședinței  din data de 17.06.2025,  care se 

supune spre aprobarea consiliului local,  fiind aprobat in unanimitate de voturi. 

 

X X X 

 

Se trece la prezentarea proiectelor de hotărâre înscrise pe ordinea de zi. 

 

  La punctul doi al ordinii de zi se prezintă referatul de aprobare al inițiatorului si proiectul de 

hotarare privind  alegerea președintelui de ședință pentru perioada iulie  - septembrie 2025. 

Se prezintă raportul Secretarului General și avizele favorabile ale comisiilor de specialitate. 

Discuții:  

Domnul Baba Ioan - Marcel:   Daca in afara discutiilor avute in sedinta pe comisii, mai sunt si alte 

discutii? 

 Nu sunt discuții. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se  aproba cu unanimitate de  voturi, atât pe articole cât și 

în ansamblul sau. 

Astfel s-a adoptat Hotărârea nr.   94 / 2025. 

 

X X X 

 

 La punctul trei al ordinii de zi se prezintă referatul de aprobare al inițiatorului si proiectul de 

hotarare privind  rectificarea  bugetului  local al orasului  Geoagiu  pe  anul 2025. 
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Se prezintă raportul Compartimentului Contabilitate și avizele favorabile ale comisiilor de 

specialitate. 

Discuții:  

Domnul Președinte  Baba Ioan - Marcel:   Daca in afara discutiilor avute in sedinta pe comisii, mai 

sunt si alte discutii? 

Dl. Cărăguț Vasile: dacă ne poate spune domnul Morar în ce fază sunt cele 3 proiecte: Castru 

Roman, Buldoexcavator și Revitalizarea zonei centrale oraș Geoagiu;  

Secretar: la Castrul roman se lucrează, vineri au fost pe șantier și proiectantul de la Cluj, 

reprezentanți de la Muzeul din Cluj, Direcția de Cultură, se curăță piatra de un restaurator, se tratează cu 

soluții de conservare și aoi va fi acoperită. La Buldoexcavator este aproape de finalizare procedura de 

achizție publică, respectiv, până astăzi ofertantul clasat pe locul I trebuie sa depuna documentele suport 

pentru DUAE, și probabil pe maine sper sa facem raportul procedurii și comunicarile, să putem face 

invitatția pentru semnarea contractului.  

Dl. Cărăguț Vasile: este diferență între prețul de la lictatie și pretul ofertat? 

Secretar: este foarte mică diferența, pretul estimat a fost de 484.941 lei, iar oferta este 484.484 lei, 

valori fără TVA. 

La Revitalizarea zonei centrale a orasului Geoagiu, pana acum s-au atribuit contractele de servicii, 

care au fost achizitii directe: consultanta de implementare, consultanta de achizitii, dirigentie de santier, 

publicitate și se lucrează la documentatia pentru atribirea contractului de lucrări, pe care speram sa o 

transmitem in SEAP in cursul zilei de maine. La servicii mai trebuie să atribuim contractul de servicii 

SSM. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se  aproba cu unanimitate de  voturi, atât pe articole cât și 

în ansamblul sau. 

Astfel s-a adoptat Hotărârea nr.   95 / 2025. 

X X X 

 

 La punctul patru al ordinii de zi se prezintă referatul de aprobare al inițiatorului si proiectul de 

hotarare privind  aprobarea Programului de achiziţii publice, actualizat,  al proiectului „Revitalizarea 

zonei centrale a orașului Geoagiu, județul Hunedoara”, cod SMIS: 333279. 

Se prezintă raportul Compartimentului Implementare Proiecte și avizele favorabile ale comisiilor 

de specialitate. 

Discuții:  

Domnul Președinte  Baba Ioan - Marcel:   Daca in afara discutiilor avute in sedinta pe comisii, mai 

sunt si alte discuții? 

Nu sunt discuții. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se  aproba cu unanimitate de  voturi, atât pe articole cât și 

în ansamblul sau. 

Astfel s-a adoptat Hotărârea nr.   96/ 2025. 

X X X 

 

La punctul cinci   al ordinii de zi se prezintă referatul de aprobare al inițiatorului si proiectul de 

hotarare privind aprobarea dezlipirii imobilului teren situat în intravilanul oraşului Geoagiu, sat Geoagiu 

Băi, jud. Hunedoara,  înscris în CF 60039 Geoagiu, în două loturi. 

Se prezintă raportul Serviciul Registrul Agricol, Administrarea Domeniului Public și Privat și 

avizele favorabile ale comisiilor de specialitate. 

Discuții:  

Domnul Președinte  Baba Ioan - Marcel:   Daca in afara discutiilor avute in sedinta pe comisii, mai 

sunt si alte discutii? 

Nu sunt discuții. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se  aproba cu unanimitate de  voturi, atât pe articole cât și 

în ansamblul sau. 

Astfel s-a adoptat Hotărârea nr.  97/ 2025. 

X X X 
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La punctul șase al ordinii de zi se prezintă referatul de aprobare al inițiatorului si proiectul de 

hotarare privind alocarea fondurilor necesare pentru organizarea evenimentului cultural ”Germisara: Zei 

și Ape”. 

Se prezintă raportul de Casei de Cultura Geoagiu și avizele favorabile ale comisiilor de 

specialitate. 

Discuții:  

Domnul Președinte  Baba Ioan - Marcel:   Daca in afara discutiilor avute in sedinta pe comisii, mai 

sunt si alte discutii? 

Dl. Cărăguț Vasile: grupul PSD nu va vota acest proiect de hotărâre. Așa cum am spus și la 

ședința pe comisii, considerăm că suma este foarte mare, în alți ani se organiza cu sume mult mai mici – 

20 : 25 mii lei, inclusiv cu cazare și masă  - asigurate cu sprijinul liceului. Consider că acești bani puteau 

să fie folosiți în scop mai bun pentru alte lucruri benefice cetățenilor din orașul Geoagiu, inclusiv, pentru 

pregătirea documentațiilor pentru trotuarele de pe strada Teilor, pe  care cețenii le așteaptă demult și o 

întreabă și pe Ionela și mă întreabă și pe mine când vor incepe lucrările acolo și am spus : cu siguranță 

domnul Primar le va explica și le va spune când  se va întâlni cu ei ce se va face acolo. 

Dl. Primar: domnule consilier, așa cum evenimente de genul acesta  s-au organizat și în anii 

precedenți și atunci PSD-ul a votat organizarea unor astfel de evenimente, cred că ar fi normal să voteze 

și mai departe. Pentru că, să știți că dacă dumneavoastră ați pierdut alegerile noi nu închidem nici 

turismul din Geoagiu Băi și nu închidem nici orașul! Sigur că aveți dreptul să fiți de acord sau să nu fiți 

de acord cu lucrurile acestea, dar  nu pot să nu observ reaua intenție! Dvs v-ați dori ca în Geoagiu să se 

stingă lumina, să nu se întâmple nimic! Să știți că lucurul acesta nu este posibil, noi am venit aici să 

facem lucruri bune, să promovăm stațiunea, să promovăm turismul, nu să stingem becul, așa cum v-ați 

dori dvs.Vă mulțumesc! 

Dl. Cărăguț Vasile: niciodată PSD-ul nu a vrut și nu va dori să stingă lumina la Geoagiu, decât să 

facă lucruri bune, cum a facut înainte și dorește și în continuare! Suntem alături de proiectele 

dumneavoastră care aduc plus valoare, performanță și viitor, transparență nu este! 

Dl. Primar: domnule consilier, pentru transparență trebuie să fiți puțin mai atent că toată lumea 

vede, numai dvs nu! Să știți că este o diferență mare între ceea ce spunem și ceea ce facem! Dvs 

niciodată nu ați reușit să faceți diferență intre ceea ce spuneți și ceea ce ați făcut. Faptele din trecut ne 

arată că nu bate ceea ce spuneți cu ceea ce faceți! Așa că haideți să vă spun: Lăsați Geoagiu să îl 

dezvoltăm și să facem lucruri bune pentru Geoagiu, pentru că și noi v-am lăsat pe dvs și nu ați reușit să 

faceți lucruri bune pt Geoagiu în 8 ani. Lăsați-ne să le facem noi! Tot ce facem, facem pentru locuitorii 

orașului Geoagiu. Eu sunt convins că v-ați dori să nu facem nimic, așa cum am spus inainte, s-au facut 

afirmatii in anumite locuri că e bine să se stingă becul la Geoagiu! Nu voi permite așa ceva! Ați încercat 

dvs 8 ani, v-am oprit la timp, de acum încolo noi aprindem becul și facem lumină în Geoagiu! 

Dl. Mircea Tuțac: dar anul trecut când ai facut tu evenimentul cât a fost? 

Dl. Cărăguț Vasile: 20 mii lei!  

Dl. Mircea Tuțac: 20 de mii și acum e 40 de mii! 

Dl. Primar: știți ceva? Decât să aruncăm bani pe nimic, suntem prea săraci să facem lucruri inutile 

și atunci noi ne dorim să facem lucrurile ca la carte, să aibă și efect! Pentru că acțiunile noastre ne 

definesc pe noi toți : pe mine ca primar. Aparatul Primăriei și pe dvs ca și consilieri locali!Și atunci, eu 

refuz vreodată să fac vreun lucru de mântuială, orice acțiune vom face, va fi un lucru facut ca la carte!  

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se  aproba cu 9 voturi ”pentru” și 5 voturi ”împortivă” 

(reprezentanți PSD: Hojda Ion, Cărăguț Vasile, Homorodean Silvia, Popescu Vlaicu șiAchim Sorin), 

atât pe articole cât și în ansamblul sau. 

Astfel s-a adoptat Hotărârea nr.  98/2025. 

 

X X X 

 

La punctul șapte al ordinii de zi se prezintă referatul de aprobare al inițiatorului si proiectul de 

hotarare privind  solicitarea trecerii bunului imobil „Conductă de aducțiune și conductă de branșament 

în Orașul Geoagiu”, din domeniul public al Județului Hunedoara în domeniul public al orașului 

Geoagiu. 

Se prezintă raportul Secretarului General și avizele favorabile ale comisiilor de specialitate. 

Discuții:  
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Domnul Președinte  Baba Ioan - Marcel:   Daca in afara discutiilor avute in sedinta pe comisii, mai 

sunt si alte discutii? 

 Dl. Cărăguț Vasile: după preluare se va preda celor de la ApaProd sau va rămâne pe Primărie și 

dacă apar anumite probleme trebuie să se intervină de aici? 

 Secretar General: nu! Se va face act adițional la contractul de concesiune al sistemului public de 

alimentare cu apă și canalizare.  

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se  aproba cu unanimitate de  voturi, atât pe articole cât și 

în ansamblul sau. 

Astfel s-a adoptat Hotărârea nr.   99/2025. 

 

X X X 

 

La punctul opt al ordinii de zi se prezintă referatul de aprobare al inițiatorului si proiectul de 

hotarare pentru modificarea HCL Geoagiu nr. 61 / 2006 privind  aprobarea  Metodologiei de aplicare a 

H.G.R. nr. 333/2003, a Legii nr. 650/2002 pentru aprobarea O.G. nr. 99/2000 privind comercializarea 

produselor şi serviciilor de piaţă. 

Se prezintă raportul Serviciul Registrul Agricol, Administrarea Domeniului Public și Privat și 

avizele favorabile ale comisiilor de specialitate. 

Discuții:  

Domnul Președinte  Baba Ioan - Marcel:   Daca in afara discutiilor avute in sedinta pe comisii, mai 

sunt si alte discutii? 

Dl. Carașcă Alin: aș dori să întreb despre comerțul ambulant, dacă mai există în continuare taxa? 

Secretar: da, sigur că da, există și taxă și acord de funcționare. 

Dl. Carașcă Alin: pentru că acest comerț ambulant produce un foarte mare disconfort cetățenilor, 

mai ales cei cu fierul vechi! 

Secretar: problema este că cei care se plimbă prin localitate nu ajung la Primărie, nu au acord de 

desfășurare a activității și nu plătesc nimic!Pe comerț ambulant la Primărie vin să se solicite acord de 

funcționare cei cu fructe și legume, cei cu fierul vechi niciodată! 

Dl. Carașcă Alin: cu fructe și legume sunt puțini și doar în sezon, și nu e nimeni deranjat, dar cei 

cu fierul vechi vin tot anul și ar trebui să plătească și ei taxe sau să fie sancționați! 

Dl. Primar: săptămâna trecută am avut o discuție cu dl Comandant al poliției și întradevăr sunt 

foarte multe mașini care vin după-masa și strigă, știm cu toții! Din păcate ei trec foarte repede și e greu 

să se intervină punctual, dar să știți că de fiecare dată îi opresc, îi legitimează, fac ceea ce trebuie facut! 

Dl. Mircea Tuțac: acolo mi se pare un pic cam general, cu închiderea la ora 22! 

Secretar: programul este conform autorizației de funcționare, la ora 22 trebuie să inchidă cei care 

au program aprobat până la aceea ora.  

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se  aproba cu unanimitate de  voturi, atât pe articole cât și 

în ansamblul sau. 

Astfel s-a adoptat Hotărârea nr.  100/2025. 

 

X X X 

 

La punctul nouă al ordinii de zi se prezintă referatul de aprobare al inițiatorului si proiectul de 

hotarare privind aprobare PLAN URBANISTIC ZONAL pentru “RECONFORMARE ZONĂ PENTRU 

CONSTRUIRE HOTEL ŞI FUNCȚIUNI COMPLEMENTARE: BAZA DE TRATAMENT, SPA, 

RESTAURANT ȘI PARCAJE”, în localitatea Geoagiu-Băi, str. Germisara, nr. 1D,  jud. Hunedoara, 

beneficiar: SC DIANA TURISM SRL CUI 170498807. 

Se prezintă raportul  Serviciului Arhitectului Șef și avizele favorabile ale comisiilor de 

specialitate. 

Discuții:  

Domnul Președinte  Baba Ioan - Marcel:   Daca in afara discutiilor avute in sedinta pe comisii, mai 

sunt si alte discutii? 

Dl. Primar: stimați colegi, vă propun să fiți de acord cu acet proiect pentru că este un proiect 

extrem de important pentru Geoagiu Băi, pentru Geoagiu și pentru întreaga zonă, este un proiect foarte 

mare, un hotel de peste 16 milioane de euro, vorbesc in sume fără TVA. Acest proiect va fi un sprijin 
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major pentru noi ca și UAT și bineînțeles pentru turiști. Pe lângă faptul că vom avea un hotel de 4 stele 

nou-nouț, de ultimă generație, vor crește veniturile la bugetul local, se vor crea multe locuri de muncă, 

crește nivelul serviciilor oferite, deci avem de câștigat din toate punctele de vedere din această investiție. 

Prin urmare, vă propun să fiți de acord și sa-i ajutăm pe investitorii care se îndreaptă spre Geoagu Bai.  

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se  aproba cu unanimitate de  voturi, atât pe articole cât și 

în ansamblul sau. 

Astfel s-a adoptat Hotărârea nr.   101/2025. 

X X X 

 

La punctul zece al ordinii de zi se prezintă referatul de aprobare al inițiatorului si proiectul de 

hotarare privind aprobarea  reorganizării aparatului de specialitate al primarului orașului Geoagiu și al 

instituțiilor și serviciilor  publice din subordinea Consiliului Local Geoagiu.. 

Se prezintă raportul Compartimentului Resurse Umane și avizele favorabile ale comisiilor de 

specialitate. 

Discuții:  

Domnul Președinte  Baba Ioan - Marcel:   Daca in afara discutiilor avute in sedinta pe comisii, mai 

sunt si alte discutii? 

Dl. Cărăguț Vasile: așa cum am spus și la ședința pe comisii grupul PSD nu va vota acest proiect 

de hotărâre, deoarece consideră că este o execuție politică a celor 3 persoane, deoarece au susținut pe 

fostul Primar în campania electorală. Dacă dânsul consideră că pentru o eficiență mai bună a primăriei, 

au zic că putea să mai aștepte puțin să vadă criteriile care vor fi la fi la nivel național, cu sigurență 

domnul Prim-Ministru Bolojan, împreună cu dl Cseke, au hotărât sau vor hotărâ în perioada următoare o 

propunere de reorganizare și cred că atunci era cel mai benefic. Știu că a fost și acea dezbatere cu 

Sindicatul, unde multe lucruri au fost sesizate ca neconforme de către cei de la Sindicat, probabil dânsul 

nu a renunțat la partea politică, deși ne spune nouă consilierilor și grupului PSD să lăsăm ăpolitica și să 

facem doar administrație și pot da un exemplu clar și dacă nu am dreptate vă rog să mă contraziceți, 

chiar și la Aurel Vlaicu, în postările care sunt puse pe pagina Primăriei de la manifestările de la Aurel 

Vlaicu, unde  grupul de consilieri locali ai orașului Geoagiu care au aprobat fondurile, nu au avut loc în 

acel material, dar au fost puse cu alte asociații și cu altele. Felicitări pentru pozele celelalte, dar cred că 

nu este normal ca aceea poză cu dvs, Primaria și Consiliul local să nu fie pusă pe paginile oficiale și 

publice ale instituției. Cum am spus grupul PSD nu va vota deoarece consider că este o execuție 

politică! Eu zic că era foarte bine să retrageți acest proiect d epe ordinea de zi, dar până la urmă dvs 

hotărâți sunteți inițiatorul, colegii dvs vor fi puși într-o situație in care, in urma plângerilor celor trei 

salariați să mergeți pe la instituții, să dați declarații! Dar ni le asumăm fiecare! Consider că acest proiect 

nu-și avea momentul acum! Multumesc! 

Dl. Primar: domnule consilier, eu v-am spus și mai înainte în ședința de astăzi că dvs ați pierdut 

contactul cu realitatea! Nu mai faceți diferența între ceea ce afirmați și gândiți și realitatea efectivă! Să 

vă spun și de ce! Dacă dvs credeți că este o execuție politică faptul că noi astăzi anagjăm în primărie 

profesioniști: economiști, ingineri, specialiști în fonduri europene și propunem prin această reorganizare 

să plece, desființăm un post de șofer, arhivar, așa mai departe, să știți că nu are nicio legătură cu 

execuția politică. Cred că puteți gândi lucrurile in maniera asta, pentru că este absolut întâmplător dintre 

cei care pleacă, înțeleg că unii sunt rude cu dvs, înțeleg că sunteți în zona asta de disconfort! Să știți că 

pentru mine politica s-a terminat după ce am câștigat alegerile! După ce v-am bătut! De a doua zi am 

inceput să facem administrație. Dumneavoastră nu puteți nicicum să înțelegeți că ați avut tot, ați pierdut 

tot și PSD in momentul d efață la Geoagiu nu poate decât să se mai opună dezvoltării orașului! Dar să 

știți că lucuruile astea nu le spun eu, lucrurile astea le spun sunt atât de evidente, încât lumea deja s-a 

săturat să vă opuneți la tot ce este bun! Dar este dreptul dvs pentru că trăim în democrație și fiecare face 

ce consideră! Stimați colegi, vă propunem astăzi o organigramă suplă, cu profesioniști, o organigramă 

care să corespundă anului 2025! Persoane care vor lucra 8 ore pe zi și mai mult câteodată, în interesul 

cetățenilor din Geoagiu! Eu nu am nevoie de șofer personal și de lucruri de genul acesta! Drept dovadă 

să știți că angajații din primărie au dat acele examene de specialiate pentru a avea dreptul de a conduce 

autoturismele instituției, deci nu mai avem nevoie de șofer. Da, la nevoie are cine sa-i ducă! Dar eu nu 

mai sunt de acord să plătesc inutil bani din bugetul local, indiferent ca sunt neamuri cu dvs, lucrurile au 

inceput sa se miște și se mișcă foarte bine. Să știți că erau aici și sunt, au rămas in continuare 

profesioniști în Primăria Geoagiu, uitați că lucrurile incep să se miște. Cred că nu vă place, că vă 
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deranjează, dar ar trebui să înțelegeți odată pentru totdeauna că în calitate de consilier local sunteți 

remunerat din taxele și impozitele oamenilor din Geoagiu, ați jurat cu mâna pe Biblie să faceți lucruri 

doar în interesul cetățenilor din Geoagiu, lăsați politica, lăsați ambițiile astea, ați avut totul, ați pierdut , 

acum lăsați-ne să facem lucruri bune pentru oameni!Multumesc! 

 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se  aproba cu  8  voturi ”pentru”, 5 voturi ”împotrivă” 

(grupul PSD) și o abținere (dl Tuțac Mircea), atât pe articole cât și în ansamblul sau. 

Astfel s-a adoptat Hotărârea nr. 102/2025. 

 

X X X 

 

  Ca probleme urgente inscrisă pe ordinea de zi sunt urmatoarele: 

 

La punctul unu se prezintă referatul de aprobare si proiectul de hotarare privind aprobarea 

Devizului general și a principalilor indicatori tehnico-economici, actualizați pentru proiectul 

„Alimentare cu apa, sat Homorod, Oras Geoagiu, Judetul Hunedoara”. 

 Se prezintă raportul Compartimentului Implementare Proiecte și avizele favorabile ale comisiilor 

de specialitate. 

Discuții:  

Domnul Președinte  Baba Ioan - Marcel:   Daca in afara discutiilor avute in sedinta pe comisii, mai 

sunt si alte discutii? 

Dl. Primar: Daca imi dati voie sa va spun cateva cuvinte. Stimati colegi, este vorba de proiectul 

cu apa de la Homorod si canalizare pentru Homorod, a fost prioritara canalizarea  pentru Homorod, eu 

ce fac cu canalizarea daca eu nu am apa,. Deci pentru canalizare dau 6 milioane de lei prin programul 

Anghel Saliny , dar ca sa duc apa in Homorod nu mai am bani. Lucrurile trebuie corelate, trebuie facute 

lucrurile corect, sa fie pe sumele corecte. Dar eu vad ca dumneavoastra va legati de sume, cand e vorba 

sa facem manifestari sa aducem turisti in Geoagiu. Cand e vorba de proiecte, de risipa aceasta fabuloasa 

de bani, de datoria aceasta mare care a ramas in Geoagiu, datorie care va trebui sa o plateasca oameni 

din Geoagiu, nu va putea sa o plateasca Vlad, indiferant cine va spune. Prin intermediul lui Vlad se vor 

plati dar efectiv banii, datoriile se vor plati de catre oameni din Geoagiu. Mi-as dori sa lasam, este o 

situatie grea si nu mai vreau sa tot revin la aceste lucruri , dar vad ca se revine de fiecare data. Oameni 

buni este o situatie foarte grea  si lucrurile vor fi si mai complicate, vedeti bine ce se intampla, trebuie sa 

fim o echipa, indiferent ca suntem de la PNL, de la PSD, de la AUR de unde am fi, sa lasam ambitiile 

personale deoparte, pentru ca nici ambitiile lui Vlad sau ale lui Cărăguț Vasile, nici ale lui Carasca nu 

conteaza aici, trebuie sa facem lucrile pentru cetateni din Geoagiu. Va rog sa ma ajutati sa facem 

lucrurile pentru cetateni! Multumesc! 

Dl. Cărăguț Vasile: As vrea sa ii spun domnului primar, la un moment dat s-a dus foarte bine, 

aceste proiecte au trecut prin niste etape, trebuie respectate, este o cale lunga intre cererea de depunere si 

partea de finalizare intre proiectul tehnic si cel de executie. Probabil ca nu ati inteles de la colegii 

dumneavoastra etapele ce au fost la aceste proiecte ori dumneavoastra le-ati luat pe sarite . Prima cerere 

cu acele sume, poate sa confirme doamna secretar, in anul 2021 au fost acele sume, in anul 2023 a fost 

aprobata suma de finantare inclusiv cu partea de standard de cost. Dumneavoastra din octombrie si pana 

acuma numai ce trebuia sa faceti cu aceea suma  proiectul tehnic, ce ne spune si colegul nostru Morar,  

nu au fost modificari nici la cantitati nici la nimic, doar la anumite preturi care au scazut, deci sunt trei 

etape, dumneavoastra ati sarit peste una. Despre care ati povestit dumneavoastra, cea cu o simpla cerere 

depusa, a fost depusa in 2021 . In anul 2023 a fost aprobata finantarea de 3 milioane  sau 2.900.000 lei . 

Este o diferenta intre cei 2.900.000 si proiectul tehnic. Voi ati inteles doar de prima cerere, eu inteleg am 

lucrat cu ele sunt foarte grele si ce vreau sa intelegeti la pod, podul a fost finantat si aceste proiecte  sunt 

finantate strict pentru bani alocati pentru pod. Nu au fost alocati bani in proiect pentru partea de 

coborare si partea de legatura de dincolo Cum credeti dumneavoastra si am vazut ca domnul viceprimar 

sa exprimat intr-o postare ca am facut un pod care se leaga intr-o linie continua, sa stiti ca acel pod, 

proiectul respectiv, are avizele de la circulatie, are avizele de la consiliul judetean, dar acestea sunt 

etapele, au fost primiti bani in prima etapa pentru pod si din bugetul local sau daca este alta finantare se 

pot face conexiunile . Conexiunea in partea cealalta, trebuia din octombrie si pana acum sa depuneti o 

documentatie la Consiliul Judetean pentru aprobare si dupa aceea un proiect tehnic de la  circulatie sa va 
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dea voie sa va conexati acolo, dar vad ca se sare peste etape. Nu trebuie sa vi le spun, nu am nici o 

rautate, spor la treaba, aveti trei ani de zile de munca. Echipa noastra PSD sa stiti ca o sa va sanctioneze! 

Dl. Primar: domnule consilier ce nu ati inteles dumneavoastra, ce v-au spus oameni in urma cu 

cinci luni, oameni au nevoie de fapte nu de vorbe , indiferent ce spuneti dumneavoastra, oameni inteleg 

mai multe decat ati inteles dumneavoastra si v-au si demostrat. Sa stiti ca oamenii din Homorod si din 

Cigmau au nevoie de apa la robinet, nu de explicații, eu asta incerc sa va spun. Oameni buni haideti sa 

terminam cu explicatiile. Cand nu stim sa facem un lucru trebuie sa intrebam . Sa stiti ca in primarie am 

gasit oameni profesionisti care lucreaza ca briciul. De ce pana acum nu s-au intamplat aceste lucruri sau  

s-au intamplat foarte incet, ceva s-a schimbat in primarie. Nu stim daca este bine sau rau, dar trebuie 

facuta diferenta intre fapte si vorbe . Gata cu povestile, ne-am apucat de fapte, ne-am apucat de treaba, 

asta incerc să va spun!  

Dl. Cărăguț Vasile: Foarte bine, faceti! Dar pana acuma in afara de curatenie, ce ati facut? 

Dl. Primar : Cand ati vorbit dumneavoastra eu v-am ascultat . Stimati colegi haideti sa lucram 

pentru Geoagiu, haideti sa lasam micile detalii pentru ca oamenii  la sfarsitul luni platesc factur,i  nu 

povesti!  Noi salariații in primarie trebuie sa dam bani si nu povesti si explicatii. Asa ca, dragi colegi, nu 

va mai pierdeti in amanunte, angajam profesionisti si ne-am apucat de treaba . Multumesc. 

Dl Viceprimar: Mi-ati pronuntat numele si trebuie sa va spun putin, cu privire la acest pod, care a 

costat 28 de miliarde, s-a platit la Telecerna 577433,05 adica cinci miliarde si ceva si dupa aceea s-a 

daramat ce s-a construit de catre Telecerna sau o parte si dupa aceea a venit alta firma care a primit un 

million si mai trebuie sa primeasca 6 miliarde, atata a mai ramas de plata . Deci ati facut un pod cu 28 de 

miliarde. 

Dl. Cărăguț Vasile Vasile: ați vrut sa intelegeti, cum intelegeti dumneavoastra câte o data . Sa ne 

spuna etapele ce au fost la acel pod si daca s-au platit acele 5 miliarde si s-au daramat acele lucrari.  

Dl. Morar: A fost platit un singur decont la Telecerna, cei cinci miliarde, partea de elevație  si 

alte lucrari. Am fost obligati sa actualizam preturile.  

Dl Viceprimar: Eu spuneam ca dupa ce s-a construit o parte din pod s-a daramat aceea parte.  

Dl. Cărăguț Vasile: Nu s-au daramat, au fost niste propuneri de la dirigintele de santier , de la 

proiectant cu coborarea mai jos a pilonilor respective de acolo si intradevar este o variantă foarte buna 

cu coborarea  si stim si noi, care am fost atunci in echipa, si cei de la tehnic câtă bataie de cap a fost cu 

coborarea mai jos deoarece limitele intre albia raului si grinzile podului au fost date de cei de la apele 

Romane si am incercat sa fortam nota acolo pentru ca trebuia ridicat cu 1,20, intr-o parte si cu 20 in 

partea cealalta , deci nu au fost aruncati bani ci doar s-a venit cu alte solutii de catre proiectant.  

Dl. Primar: Daca imi dati voie, atati de multi specialiști ati avut cand ati facut lucrarea incat toata 

apa de pe pod, in momentul de fata, intra la oameni in curte , nu avem o rigola de preluare, nu exista in 

proiect, sunt lucruri pe care va trebui sa le facem  si ce sa vedeti, tot din bani bugetului va trebui sa le 

platim .Se face podul cu atatia bani , nu comentez cat costa un pod si pana la urma el nu este functional 

asta incercam sa va spun! Nu avem rigola, nu avem drum de o parte, nu este conectat nici de partea 

cealaltă, indiferent de faze, nu intreb in câți ani se construieste un pod  si in cat timp trebuia construit . 

Stimati colegi trebuie sa intelegeti un lucru:  primaria este o institutie, noi am preluat lucrurile aici cu 

bune si cu rele , cu defecte si cu lucruri bune , pentru ca bineinteles sunt si proiecte bune, eu v-am spus 

de la inceput tot ce este bun va fi pastrat si vom face toate eforturile sa ducem mai departe sa le 

optimizam si sa le implementam cat mai  repede . Tot ce este rau va trebui sa le oprim imediat si vom 

imbunatatii , deci am preluat si cele bune si cele rele , dar sa nu creada cineva ca Vlad in acesti 4 ani nu 

face nimic altceva decat sa plateasca lucrurile proaste si oalele sparte de catre vechea conducere fara sa 

mai dezvolte Geoagiu, pentru ca eu cu asa ceva nu sunt de acord . Sa stiti ca eu am venit aici sa 

dezvoltam orasul, am venit aici sa crestem nivelul in oras, ca este vorba de turism, ca este vorba de 

locuri de munca, ca este vorba de traiul de zi cu zi al oamenilor, niciodata, dar niciodata, eu nu voi 

permite asa ceva . Ca sunt lucruri bune mergem cu ele mai departe , dar datoriile vor trebui platite, nu le 

plateste Vlad le platesc oameni din Geoagiu  

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se  aproba cu unanimitate de  voturi, atât pe articole cât și 

în ansamblul sau. 

Astfel s-a adoptat Hotărârea nr.  103/2025. 

X X X 
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La punctul doi se prezintă referatul de aprobare si proiectul de hotarare privind aprobarea 

devizului general actualizat și a principalilor indicatori tehnico-economici, actualizați pentru proiectul 

„Rețea de canalizare, sat Homorod, Oras Geoagiu, Judetul Hunedoara”. 

 Se prezintă raportul Compartimentului Implementare Proiecte și avizele favorabile ale comisiilor 

de specialitate. 

Discuții:  

Domnul Președinte  Baba Ioan - Marcel:   Daca in afara discutiilor avute in sedinta pe comisii, mai 

sunt si alte discutii? 

Nu sunt discuții. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre și se  aproba cu unanimitate de  voturi, atât pe articole cât și 

în ansamblul sau. 

Astfel s-a adoptat Hotărârea nr.  104/2025. 

 

X X X 

 

La punctul trei se prezintă referatul de aprobare si proiectul de hotarare privind aprobarea 

devizului general actualizat și a principalilor indicatori tehnico-economici, actualizați pentru proiectul 

”Extinderea reţelei de canalizare pe strada Feredeului (cătun Poenari), oraş Geoagiu, judeţul 

Hunedoara”. 

 Se prezintă raportul Compartimentului Implementare Proiecte și avizele favorabile ale comisiilor 

de specialitate. 

Discuții:  

Domnul Președinte  Baba Ioan - Marcel:   Daca in afara discutiilor avute in sedinta pe comisii, mai 

sunt si alte discutii? 

Dl Cărăguț Vasile Vasile : Vreau sa-l intreb pe domnul Morar daca exista diferente intre devizul 

aprobat de finantare si proiectul tehnic?  

Dl. Morar: Nu exista nici o diferenta. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se  aproba cu unanimitate de  voturi, atât pe articole cât și 

în ansamblul sau. 

Astfel s-a adoptat Hotărârea nr.  105/2025. 

X X X 

 

La punctul patru se prezintă referatul de aprobare si proiectul de hotarare privind  mandatarea 

reprezentantului orașului Geoagiu pentru a vota în Adunarea Generala a  Asociaților la Asociaţia 

Proprietarilor de Pajişti şi a Crescătorilor de Ovine Geoagiu. 

 Se prezintă raportul Secretarului General și avizele favorabile ale comisiilor de specialitate. 

Discuții:  

Domnul Președinte  Baba Ioan - Marcel:   Daca in afara discutiilor avute in sedinta pe comisii, mai 

sunt si alte discutii? 

Dl. Cărăguț Vasile: Am spus si in sedinta pe comisii ca grupul PSD nu va vota acest proiect de 

hotarare, deoarece se deviaza foarte mult de la scopul inființării acestei asociatii. Scopul era de a 

administra pasunile orasului Geoagiu, prin aceasta asociatie, pentru sprijinirea fermierilor inscrisi in 

aceasta asociatie nu pentru obiective care sunt de comert, cum se incearca acuma cu parcarea din 

Geoagiu Bai, cu angajati. Contract cu consiliul local, cu orasul Geoagiu, este incompatibilitate la partea 

de achizitie, nu stiu sigur dar doamna secretar poate sa ne spuna!  Eu zic ca s-a deviat foarte mult, daca 

se doresc lucrari de intretinere a zonelor verzi, de activitati gospodaresti , eu zic ca se putea înființa o 

societate. Noi grupul PSD suntem de acord cu inființarea unei societati, care sa administreze aceste zone 

verzi. Am vazut ca anumite parcuri din Geoagiu nu sunt udate, dar udăm  zona de agreement, probabil 

ca să crească buruienile. Felicitari pentru zona de la ponton, pe care ati udat-o, dar eu zic ca ce avem 

acuma la primarie, este foarte greu pentru a acoperi toată zona. Eu zic că asociația are alt scop, scopul ei 

a fost altceva pentru înființare. Nu ne-ați mai spus nimic dacă s-a rezolvat ceva cu acel credit ca să poată 

funcționa asociația, dacă aveți niște informații să ni le dați și nouă și cam acesta este motivul pentru care 

nu o să votăm astăzi acest proiect de hotărâre.Dar așa cum v-am spus, lucrurile bune, proiectele pe care 

vi le doriți să șe finalizați cât mai repede cu siguranță o să le votăm!  
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Dl. Primar: Domnule consilier Cărăguț Vasile, nu mai mintiti, tot timpul va indemn la decență si 

la demnitate! Păi cum puteti dumneavoastra se ne spuneti aici ca sunteti de acord sa inființăm o firma, 

cand in mandatul dumneavoastra ati inchis-o, dumneavoastra avand majoritate in consiliul local!  

Credeti ca nu avem contact cu realitatea, nu inteleg cum puteti face afirmati de genul acesta . Domnule 

Cărăguț Vasile daca colegii dumneavoastra de partid va cred  si sunt de acord cu ineptiile acestea, sa 

stiti ca eu nu sunt de acord sa le impunem cetatenilor din Geoagiu, nu se poate asa ceva! Nu mai sunt de 

acord si v-am spus de la inceput, nu mai sunt de acord ca parcarile sa le dam unei firme, care sa vina sa 

faca profit. Am spus ca vom gasi solutii ca parcarile sa le gestionam noi si sumele de bani care se 

incaseaza de acolo sa fie folosite in Geoagiu. Nu să vina un SRL de undeva si sa le foloseasca, exact 

asta facem! Vizavi de actualizarea  statutului, suntem in anul 2025 se modifica legislatia, se modifica 

lucrurile si bineînteles ca trebuie actualizate lucrurile. Nu mai putem ramane ancorati in trecut! 

Domnule Cărăguț Vasile nu mai opriti dezvoltarea orasului ca nu mai tine, nu va mai crede nimeni, 

dumneavoastra in doua minute va contraziceti, nu se poate asa ceva nu va mai permite nimeni! Lasati 

Geoagiu-l sa se dezvolte! Lăsați ambitiile si orgolile ca nu mai folosesc nimanui!  Asociatia aceasta din 

din cate stiu, ca se fac informari saptamanale, lucrurile au inceput sa functioneze, sunt OK, lumea a 

inceput sa inteleaga, nu am nici o sesizare ca lucururile nu functioneaza cum trebuie la Asociatie, nu am 

nicio sesizare vizavi de parcarile din Geoagiu Bai. Mai mult de atat, foarte multa lume, nu cred ca imi 

spune numai mie si spune tuturor, domnule se face curatenie in Geoagiu  cum nu s-a facut niciodata , 

cred ca este o chestie evidenta pentru toata lumea. Pai domnule Vasilica nu puteti sa veniti sa ne spuneti 

aici ca nimic din toate acestea nu se intampla, pentru nu mai sunteti credibil, decat pentru colegii 

dumneavoastra de partid . Multumesc! 

Dna Homorodean: Cati bani s-au incasat de la parcari? Mă gândesc că de la 01 până în 15 s-a 

încasat ceva? 

Dl. Primar : Asociatia nu ne-a facut o informare inca, dar se va face informarea la momentul 

oportun. Acuma nu stiu sa va spun, pentru ca activitatea este gestionata de Asociatie.  

Dl Cărăguț Vasile: O rugam pe doamna contabila sa ne spuna ! 

Dna Ciun: Primul decont se face in 15 iulie . 

Dl. Primar: Sa stiti ca indiferent cat va straduiti sa gasiti ceva nu o sa gasiti decat fapte bune. 

Stimati colegi haideti să facem echipa, haideti sa facem lucruri pentru Geoagiu, nu vreau sa cadem in 

penibil, nu noi, cine insista atat de mult! 

Dl Viceprimar: Va felicit domnule primar ca ati reusit sa gasiti o solutie cu curatenia asta, 

stradala, prin asociatie, pentru ca din pacate inclusiv noroiul de pe drum era de jumatate de metru, la 

preluarea mandatului dumneavoastra, ca totul a fost facut precar . Acuma am vazut ca colegii din grupul 

PSD ne lauda ca facem curatenie, chiar au folosit si o sintagma ca mai mult de curatenie nu s-a facut, 

Asta o spuneti si la sedintele dumneavoastra de partid, dar, ma rog, asta este partea a doua. Ideea este ca 

dupa cum stiti, nu se mai pot angaja oameni la primarie si era necesar, avand 11 sate, avand o suprafata 

asa de mare de teren, parcuri si asa mai departe . Sa stiti ca se cosesc parcurile aproximativ la o 

saptamana , cand creste iarba mai mare . Acuma cand suntem in aceasta perioada de seceta nu se cosesc 

asa de des , pentru ca nu creste iarba. Iar, referitor la Gelmar acolo a fost inainte groapa de gunoi , nu 

stiu de ce ne criticati  ca udam iarba acolo. Se uda iarba acolo pentru faptul ca a fost insamantata recent 

si trebuie sa ii dam apa astfel incat sa creasca si sa o putem cosii  si dupa aceea nu va mai fi necesara 

udarea acesteia. Nu vad o problema in a modifica statutul asociatiei, ea trebuie sa functioneze foarte 

corect si legal, noi asta ne dorim sa facem lucrurile legale . 

Dl. Primar: Mai ales ca instalatia de irigare este donatie din partea unui agricultor din Geoagiu, a 

zis: Domnule va ajut eu ca am partea aceasta de instalatie de irigatii, sa udati iarba acolo!. Am castigat 

patru hectare de teren facand curatenie in aceea zona! Nu vreau sa va spun ce a fost acolo și ce s-a 

intamplat in ultimi ani acolo. Faptul ca am reusit sa igienizam si zona respective arată atât de bine ți am 

pus iarba si acuma o udam gratuit, eu cred ca nu va convine  si stiti de ce pentru ca va creste iarba si va 

fi o zona frumoasa . Dar, noi facem lucrurile pentru Geoagiu, pentru oameni din Geoagiu. 

Dl. Cărăguț Vasile: Zona este foarte frumoasa ca si florile la serpentină care nu  sunt puse. 

Dl. Primar: Sunt puse deja, sa stiti ca au fost puse!  

Dl Viceprimar: Nu ati mai fost să beți cafeaua la Geoagiu Bai!? 
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Dl Cismașiu Octav: Trebuie ca realizam ca ne confruntam cu niște lucruri, strict acum legat de 

modificările climatice, adică avem posibilitatea să udăm gratis – e Mureșul acolo! Inclusiv la școală 

vreau să vă spun că din 2013 nu am mai pțit să rămânem fără apă si acesta este motivul pentru care am 

recurs la solutii de irigat pentru ca altfel nu se mai facea absolut nimic . Deci, mie mi se pare normal sa 

fim pro activi, sa gasim soluții sa ne adaptam si nu sa punem lucrurile sa stagneze. 

Dl. Cărăguț Vasile: Vreau sa spun colegului consilier , ca nu mai este nimic gratis, sa aveti mare 

grija cu irigatiile din Mures !  

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se  aproba cu 9 voturi ”pentru” și 5 voturi ”împortivă” 

(reprezentanți PSD: Hojda Ion, Cărăguț Vasile, Homorodean Silvia, Popescu Vlaicu șiAchim Sorin), 

atât pe articole cât și în ansamblul sau. 

Astfel s-a adoptat Hotărârea nr.  106/2025. 

X X X 

 

Diverse: 

1. Dl Popescu Vlaicu: Revin cu o problema, in data de 14 au fost incendiate gunoaiele de langa 

gradina scolii, langa calea ferata, au fost pompierii la fata locului,  focul s-a extins, dar ma 

rog nu au fost probleme. Soluția nu este să sunăm la Garda de mediu, să vină să amendeze!  

Trebuie sa se ia masuri cu aruncarea gunoaielor. Trebuie sa le spunem oamenilor sa nu mai 

arunce gunoaie. Trebuie puse camere sa se vada cine arunca gunoaiele. Referitor la 

SUPERCOM, soferul din masina vorbeste foarte urat cu oamenii, ca au scos oamenii in saci 

gunoiul la poarta si era o jucarie de plastic  si nu a vrut sa ia sacul ca era plastic in el. Nu mi 

se par normale aceste lucruri!  

Dl. Primar : Vizavi de prima problema, nu cunosc problema punctual dar eu va rog asa, in Aurel 

Vlaicu sunt doi consilieri locali, va rog sa va implicați mai mult si in momentul in care sunt situatii in 

acest fel sa ma sesizati si intervenim atunci , pentru ca daca s-a intamplat in urma cu doua saptamani  si 

o discutam doar la sedinta aici, sigur ca ca e bine ca o discutam, dar e bine sa stim atunci ca sa putem s-a 

intervenim, in momentul respectiv, sa putem sa facem un lucru bun. Este important sa va implicati si 

dumneavoastra  ca si consilieri locali. Referitor la punctul doi pe care l-ati invocat, o sa ii aduc la 

cunostinta directorului companiei, o sa facem o adresa in care o sa spunem toate aceste lucruri, nu este 

normal sa procedeze in acest fel. 

2. Dl Cărăguț Vasile: Aș dori un raport la sfarsitul lui iunie cu situatia incasari gunoiului, ca sa 

facem o comparatie daca s-a meritat cresterea pretului la gunoi. Iar pe doamna contabila o 

rog sa pună pe grupul consilierilor o situatie economica la finalul lunii iunie, din cele doua 

trimester,  sa facem o comparatie cu ce s-a inchis in decembrie si ce avem acuma!  

Dl: Viceprimar: Apropo de facturi restante la gunoi, sunt de la dumneavoastra, daca nu erau 

facturile restante de la  dumneavoastra acuma eram la zi cu ele. Dumneavoastra nu le-ati platit! 

Dl Cărăguț Vasile: cred că v-au informat colegii cu privire la restrictiile privind platile pe care le-

am avut, dar banii v-au rămas la sfârșitul anului și puteați să plătiți! 

Dl Primar: Sa stiti ca dupa atatia ani de administratie, pe care i-ati petrecut in fruntea 

administratiei, cand faceti anumite afirmatii imi dau seama cat de mult ati inteles din aceasta 

administratie si imi dau seama de ce merg lucrurile sau de ce au mers lucrurile asa asa cum au mers!  

Din momentul in care dumneavoastra ati lasat un dezastru, dupa dumneavoastra, cu datorii, cu conturi 

blocate, cum sa mai puteti in sedintele de consiliu local sa ridicati privirea fata de consilieri care au fost 

in vechiul consiliu si chiar stiu si cunosc toate lucrurile acestea. Deci mi se pare ca duceti lucrurile si ne 

pierdem timpul vorbind aceleasi lucruri si vorbim nimic de fapt! Pentru ca totul este și ține doar de 

tupeu , ca realitatea este cu totul alta!  

Dl. Cărăguț Vasile: O rog pe doamna contabil sef sa ne prezinte o situatie la finalul luni 

octombrie si sa vedem daca are dreptate domnul primar.  

As vrea sa-l intreb pe domnul primar daca a facut o analiza a situatiei clubului sportiv. Ce se va 

intampla in perioada urmatoare, chiar cu plecarea fetei care se ocupa de partea economica si daca puteti 

sa ne prezentati o situatie ce cheltuieli ar fi acum, cand am vazut ca au inceput pregatirile, va fi aceea 

cupa a Romaniei pe regiune, unde vor fi trei meciuri, ne intreaba oamenii și să știm ce sa le spunem! 

Dl Primar: In momentul in care nu stiti ceva, ma intrebati,si va raspund instant!  

Dl. Caragut Vasile: Am zis sa scrieti si nu ati scris! 
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Dl Primar: Dumneavostra aveti mult timp liber acum si e normal sa-l aveti . Eu am mai putin 

timp liber . Daca in ultimi 8 ani de zile erati macar pe un sfert asa de activ cum sunteti acuma lucrurile 

stateau altfel in Geoagiu  si aveam o misiune mai usoara. Activitatea de la clubul sportiv nu o vom 

inchidem, vom continua, vom juca meciurile din cupa. Dar trebuie sa stiti un lucru,  luna aceasta se 

inchid contractele jucatorilor si a tuturor de la club. Au fost niste contracte, eu cand am venit aici, am 

preluat niste contracte semnate, tot ce s-a intamplat pana acum la club a fost sub angajamentul unui 

contract semnat, nu am putut interveni. Acum se incheie toate contractele, din momentul acesta  mai 

departe va trebui sa reorganizam totul acolo, ceea ce ati vazut ca deja se intampla si sa avem activitate 

sportivă in Geoagiu. Sa stiti ca am o mare bucurie ca in momentul de fata sunt cateva zeci de copii care 

joaca fotbal si sunt atata de frumosi si atata de entuziasti! Atentie sunt copii din Geoagiu, care fac 

miscare si sport si sunt atata de frumosi si de incântați!  Este cea mai mare bucurie  si cea mai mare 

reusita, eu am mai spus acest lucru: decat sa dam foarte multe miliarde pentru a fi pe locul 2, echipa 

mare cu jucatori din Alba, din Sebes si din alta parte, banii locuitorilor din Geoagiu sa mearga in alte 

judete, eu prefer sa fim pe locul 4 sau 5 cu echipa mare, dar sa avem zeci de copii care vin si fac 

miscare, fac sport. Pentru ca sportul inseamna sanatate si pentru minte si pentru trup  si acesta este felul 

in care pute să folosim bani locuitorilor din Geoagiu, platiti prin  taxe si impozite  se intorc la dansi sau 

la familile dansilor prin copii sau prin activitatile acestea. Asta inteleg eu, fotbalul din liga a IV-a este 

fotbal pentru amatori! 

Dl Mircea Tuțac: da, dacă trece proiectul acesta de la Președintele CJ Timiș ca, consiliile să 

poată ajuta în continuare cluburile departamentale, o să puteți să-I ajutați, o s ava facă defalcate o sumă 

pentru cluburi! 

Dl Cărăguț Vasile: da, dar tot din sacul orașului!  Spuneati ca se termina contractele jucatorilor 

acuma in iulie, am vazut tragerea la sorți,  jocurile o sa fie in luna iulie, o sa fie cheltuieli inclusiv pe 

luna iulie, cum o sa gestionați problema? 

Dl. Primar: Sa stiti ca daca dumneavostra in ultimi 8 ani ati fost si presedintele clubului, eu sunt 

primar si ma ocup de primarie, clubul are un presedinte si se ocupa de aceste lucruri. Deci presedintele 

clubului, cunoaste foarte bine situatia, se ocupa de aceasta situatie si nu se ocupa primarul, ca eu am alte 

lucruri de facut. Va asigur doar ca activitatea va continua, de un an de zile aud ca  nu mai avem fotbal, 

uite ca avem si fotbal, continuam activitatea, exista viata si dupa ce au trecut alegerile, lucruri pe care le-

am spus si inainte . Doar ca de data aceasta lucrurile sunt facute altfel, sper ca mult mai bine!  

Dl Caragut Vasile: Au fost antrenamente si nu se stia ce se face in continuare, nu se stia situatia 

jucatorilor care au contracte!  

Dl. Viceprimar: Domnul primar a spus ca el nu se implica in relizarea contractelor jucatorilor asa 

cum v-ati implicat dumneavoastra, dansul a mandatat pe seful clubului sportive.  

Dl Caragut: Ce se intampla la Renghet, am inteles ca se fac ceva sapaturi, cine le face? 

Dl Primar: Le face primaria pentru oameni! 

 

 

Nemaifiind alte probleme, domnul Președinte mulțumește pentru participare și declară închise 

lucrările ședinței. 

 

 

 

 

 

PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ,                                                              SECRETAR GENERAL 

Baba Ioan - Marcel                                                                          jr. Maria Ileana CIMPOEȘU        

                                                                                                                 


